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GRISSLANS TOMTSAMFÄLLIGHET, GRISSLEHAMN 
Protokoll fört vid föreningsstämma 2012-06-17  

på Hotell Havsbaden kl 11.00 – 12.15 
 
1.  Föreningsstämman öppnades av ordföranden Kenneth Sjöblom, som också hälsade alla 
 välkomna. 

 
2. Kenneth Sjöblom valdes till stämmans ordförande och Margareta Lindén till sekreterare. 

 
3. Föredragningslistan godkändes enligt utsänt förslag. 

 
4. Stämman befanns vara i laga ordning utlyst. 

 
5. Röstlängden justerades till att 30 fastigheter var representerade genom närvaro och 3 
 genom fullmakter, således totalt 33 röstberättigade. Ytterligare 10 boende var närvarande.  

 
6. Till att justera dagens protokoll valdes Jan Holmlund och Gösta Kilgren. Samma personer 
 valdes till rösträknare. 

 
7. Styrelsens förvaltningsberättelse: 

 
A. Årsberättelsen, som bilagts kallelsen, fastställdes  
B. Resultatet för verksamhetsåret, som bilagts kallelsen, fastställdes 
C. Balansräkningen, som bilagts kallelsen, fastställdes. Beslutades att årets vinst kr 9863 
  skall överföras till reparationsfonden. 
D. Revisionsberättelsen, utan anmärkning, föredrogs av Eva Karlsson.  

 
8. Föreningsstämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet 

 
9. Styrelsens framlagda och distribuerade budgetförslag godkändes av stämman. 
 Medlemsavgiften blir oförändrat 3000 kronor och ersättningen – en middag till styrelse- 
 medlemmar med respektive – utgår enligt samma principer som tidigare år. 

  
10. Förändringsförslag och information från styrelsen: 

 
 A.  Styrelsen ville höra stämmans mening i frågan om att hålla badstranden fri från tång.  
 
  Stämman beslutade att föreningen även fortsättningsvis ska ombesörja tångrensning
  i början av varje sommar. 
 
 B. Styrelsen ställde frågan: Finns intresse att driva ett projekt om badstege/badbrygga 
  vid stranden nedanför Grisslan?  
  Efter jakande svar tillsattes en arbetsgrupp (Björn Hoffborn och Kenneth Grandin) för 
  att utreda lämplig placering och övriga förutsättningar (tillstånd, utformning mm ). 
 
 C. Kommunens mark mellan Grisslan och havet kräver skötsel. Ängen ska  slås (är gjort 
  under våren) och håligheter fyllas igen. Kommunens ekolog kommer gärna till Grisslan 
  en lördag, helst i juni-september, för att studera vår växtlighet och ge råd. 
  Stämman föreslog en lördag före 15 augusti (dvs före skolstart). 
  Lisa Öberg går vidare och bokar datum. Information kommer på hemsidan och anslags- 
  tavlan samt via mejl och brev. 
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11. Motioner: 
 
 A. Förslaget att vi skulle ha endast en städdag per år (på våren) avslogs av stämman. 
 
 B. Önskan om valborgsmässoeld kunde inte antas generellt eftersom Valborg och normal 
  städdag inte alltid infaller nära varandra. Däremot är det fritt för medlem att till styrelsen 
  anmäla sig för att ta ansvar för att elda en av eldarna under Valborg. För 2013 anmälde 
  sig Margareta Kilgren för detta. 
 
 C. Förslaget att frakta bort tången i badviken bifölls enligt § 10 A. 
 
 

12. Valberedningens förslag till styrelse föredrogs av Peeter Trepp och mötet antog förslaget.  
 

Vid mötet omvaldes                 
ordförande  Kenneth Sjöblom  för en tid av 1 år (obs!) 
kassör Johan Cedergren  för en tid av 2 år 
styrelseledamot Christer Åkerman  för en tid av 2 år 
 
Kvarstår    kvar av mandattid 
styrelseledamöterna  Margareta Lindén  1 år 
   Rolf Svahn   1 år 
 
Till styrelsesuppleanter valdes 
  Lisa Öberg   Omval 1 år 
  Mona Kähr   Omval 1 år 
  Per Bjurbom   Nyval 1 år 
 
Till revisorer Eva Karlsson   Omval 1 år  
  KG Kyhlstedt   Omval 1 år  
 
Till revisorsuppleanter   Björn Bonnevier  Omval 1 år 
  Pia Wråkhufvud  Omval 1 år 
 
 
Valberedningen fastställdes enligt det rullande schemat. Det förutsätts att en medlem  
i angivet hushåll åtar sig uppdraget. (Redovisning enligt gamla husnummer.) 
 
Från område A hus 1 - 14 rekryterar Eva och Mats Engelbrektsson 
Från område B hus 15 – 20 och 29 – 34 rekryterar Lil och Olle Petterson 
Från område C hus 21 – 28 rekryterar Ulla och Björn Bonnevier 
Från område D hus 35 – 45 rekryterar familjen Leffler  
Från område E hus 46 – 57 rekryterar Maria Halldin Olsson 
 
Maria Halldin Olsson är sammankallande. Det förutsätts att hennes hyresgäster Eeva 
Lamberg och Lasse Feuk tar på sig uppdraget som sammankallande och därmed också är 
ansvariga för att skriftligt förslag på medlemmar till nästa styrelse lämnas till ordföranden  
i god tid före föreningsstämman i juni 2013. 
 
 

13. Övriga frågor 
 

A. Integritet på hemsidan 
  Webmaster Christer Åkerman meddelade att det riktats kritik mot att namn och adress 
  publicerats på hemsidan, nämligen i motionerna. Han kommer fortsättningsvis inte lägga 
  ut namn och adress på enskilda personer, om det inte krävs för t ex officiella uppdrag.  
 
 
 



3 
FÖRENINGSSTÄMMA  2012, GRISSLANS TOMTSAMFÄLLIGHET,  GRISSLEHAMN         

_________________________________________________________________________________  
  Per Bjurbom, ny styrelseledamot, föreslog att styrelsen skulle utarbeta en policy för 
  integritetsfrågor, och han kan själv bidra med kunskap i frågan. 
  Förslaget bifölls.    
 

B.  Parkering och hastighet inom området 
   För ökad trivsel och säkerhet samt minskat buller föreslogs att vi använder den gemen-
  samma parkeringsplatsen vid postlådorna och inte parkerar på vägarna i Grisslan då 
  husets parkering är upptagen. På tomten bör vi inte heller parkera mer än en bil. 
  Nya skyltar som anger rekommenderad hastighet 30 km/tim har satts upp strax efter 
  uppfarten till Havsbaden. Vi uppmanas alla att respektera denna hastighetsbegränsning. 
 
 C. Hög vattennivå Måsstigen 
  Det höga vattenståndet på några tomter längs Måsstigen togs upp till diskussion och det 
  beslutades att Ola Holm skulle konsulteras i frågan. Styrelsen arbetar redan med frågan 
  och går vidare enligt detta uppdrag. 

  
     

14. Föreningsstämman avslutades med att ordförande Kenneth Sjöblom tackade de 
 närvarande för visat engagemang och önskade alla en trevlig sommar. Ett särskilt tack 
 riktades till Jonas Bergrahm, som lämnar styrelsen efter flera år som suppleant. 

 
 
   

Margareta Lindén   Justerat 
Sekreterare     Jan Holmlund 
 
 
___________________________  ______________________________ 
 

Justerat  
 Gösta Kilgren 

 
 
 _____________________________ 


